
ПРОТОКОЛ № З
Засідання студентського самоврядування 
Відокремленого структурного підрозділу 

«Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж 
Сумського державного університету»

15 листопада 2021 року м. Конотоп

Присутні: 16

Голова студентського парламенту коледжу -  Євгеній Безбородий 

Заступник голови студентської ради -  Павло Берлет 

Секретар -  Юлія Зайко 

Члени -  15 чоловік 

Відсутні: - 2

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1. Обговорення питання щодо організації свята до 30-ї річниці Збройних 

Сил України.

2. Обговорення Кодексу академічної доброчесності коледжу.

3. Робота зі студентами, які мають пропуски занять без повноважних 

причин.

4. Обговорення питання адаптації нових членів студентської ради.

5. Обговорення підготовки до Міжнародного дня волонтерів та Дня 

Благодійництва.

6. Організація святкових заходів до Міжнародного Дня студента.

1. Обговорення питання щодо організації свята до 30-ї річниці 

Збройних Сил України
СЛУХАЛИ: Аліну Коновал, учасницю гуртка «Творчий простір», яка 

запропонувала зробити обереги для наших військових Збройних Сил України.



УХВАЛИЛИ: членам гуртка «Творчий простір» виготовити різноманітні 

обереги, та згодом студентами кіптівського самоврядування 

передати нашим військовим ЗСУ.

2. Обговорення Кодексу академічної доброчесності коледжу. 
СЛУХАЛИ: заступника голови студентської ради, Павла Берлета, який 

повідомив, що в рамках підготовки до екзаменаційної сесії та закінчення 

навчального семестру студенти мають чітко дотримуватися правил академічної 

доброчесності, що прописані в Кодексі академічної доброчесності коледжу. 

УХВАЛИЛИ: сприяти тому, щоб студенти коледжу ознайомилися з Кодексом 

академічної доброчесності та чітко дотримувались його положень.

3. Робота зі студентами, які мають пропуски занять без 
повноважних причин.
СЛУХАЛИ: заступника директора з навчально -  виховної роботи Ольгу 

Мельник, яка запропонувала всім групам під час виховної години 

проаналізувати ситуацію по студентам, які мають пропуски занять без 

поважних причин.

УХВАЛИЛИ: всім групам проаналізувати ситуацію, активу групи та класному 

керівнику висновки донести до відома Ради профілактики

4. Обговорення питання адаптації нових членів студентської ради 
СЛУХАЛИ: голову студентської ради, Павла Берлета, який повідомив, що 

члени нового набору активно працюють, максимально долучаються до всіх 

заходів.

ВИСТУПИЛИ: заступник директора з навчально -  виховної роботи Ольга 

Мельник, яка наголосила на тому, що дійсно студенти активно працюють, 

мають бажання навчатися, не відмовляються від участі в міських заходах та 

прагнуть до зростання.

УХВАЛИЛИ: взяти інформацію до уваги



5. Обговорення підготовки до Міжнародного дня волонтерів та 

Дня Благодійництва
СЛУХАЛИ: соціального педагога Олену Лобурцову, яка наголосила, що наші 

студентки - волонтери постійно відвідують фонд «Серця любові», та вважаю, 

що потрібно підготувати цікаву програму для малечі й відвідати фонд. 

УХВАЛИЛИ: студентам -  волонтерам зайнятись підготовкою майстер - класу, 

зробимо приємні подарунки та відвідати благодійний фонд «Серця любові».

6. Організація святкових заходів до Дня студента.

СЛУХАЛИ: заступника директора з НВР Ольгу Мельник, яка повідомила, що 

17 листопада відбудеться святкова конференція з нагоди Міжнародного дня 

студента, де відбудеться нагородження учасників та переможців щорічного 

конкурсу «Кращий студент року -  2021» та відзнака найактивніших студентів 

коледжу.

УХВАЛИЛИ: членам студентської ради допомогти з організацією конференції.

Голова студентської ради Євген БЕЗБОРОДИЙ

Секретар Юлія ЗАЙКО


